
Przewodnik 
w tekście łatwym do czytania

Weź przewodnik na czas zwiedzania. 
Po zwiedzeniu wystawy, odłóż przewodnik na
miejsce.



Na wystawę czasową możesz wjechać z wózkiem.

Podłoga, po której musisz przejść żeby dostać się na
wystawę jest szklana.



„Wuchta wiary” w gwarze poznańskiej to „dużo ludzi”.
Na wystawie opowiadamy o Polakach, którzy żyli 
i pracowali w Wielkopolsce w XIX i XX wieku. Ci ludzie
organizowali wiele działań, które miały pomóc Polakom
w czasach zaborów. Było dużo tak działających Polaków,
których nazywamy bohaterami.
Na wystawie opowiadamy tylko o niektórych z nich. 
Żeby ich poznać i dowiedzieć się czym zajmowała się
konkretna osoba, podejdź do dużych planszy ze
zdjęciami.

Znajdujesz się w Muzeum Powstania Wielkopolskiego na
wystawie czasowej, która nazywa się “Wuchta wiary.
Bohaterowie pracy organicznej w Wielkopolsce”.
Wystawa znajduje się w jednej dużej sali na parterze. 

Gdzie jesteś?

O czym opowiada wystawa?

Przeszłość Przyszłośćwiek XXIwiek XXwiek XIXwiek XVIII

W tych czasach żyli
nasi bohaterowie

W tych czasach
żyjemy my

W tych czasach żyli
nasi bohaterowie



Co możesz wyczytać z dużych planszy na wystawie?

Zdjęcie bohatera

Imię i nazwisko 

W kolorowych prostokątach
znajdują się ważne informacje 
z życia bohatera

Tło za każdym bohaterem jest inne. 
Nawiązuje do tego, czym ta osoba się zajmowała.



Co możesz robić na wystawie?

Dodawaj własne propozycje

Na końcu sali znajduje się tablica magnetyczna. 
Na tablicy możesz przywiesić imię i nazwisko
osoby, która żyła i pracowała w Wielkopolsce 
w XIX i XX wieku. 
Karteczkę przyczep tylko jeśli nie znalazłeś osoby
o tym imieniu i nazwisku na wystawie. 

Sprawdź, co przygotowaliśmy dla Ciebie na stole

Na środku sali znajduje się długi stół.
Na stole zobaczysz wiele przedmiotów pod
szkłem. 
Możesz przyjrzeć się tym przedmiotom. 
Przedmioty, które nie mają nad sobą szkła
możesz dotykać.



Skanuj kody QR

Przy planszach, na których umieszczone są zdjęcia
bohaterów znajdziesz kody QR. 
Zeskanuj je telefonem. 
Odsłuchaj nagranie. 

Kod QR

Rób zdjęcia

Na wystawie możesz robić zdjęcia. 



Na końcu sali, po lewej stronie znajdziesz tablicę.
Na tablicy są zdjęcia bohaterów. 
Jeśli któryś szczególnie ci się spodobał, możesz na
niego zagłosować. 
Żeby zagłosować na bohatera musisz przyczepić
naklejkę na kolorowy kwadrat pod zdjęciem.

Zagłosuj

Na taki kwadrat
możesz przyczepić

swój głos



Dziękujemy za wizytę.
Jeśli chcesz, wypełnij ankietę i napisz jak Ci się podobało
na wystawie. 

Tak wygląda pierwsza
strona ankiety


